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Den 11. april 2021 

 

 

 

Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 1053 (MOF alm. del) stillet 15. marts 2021 efter ønske fra 

Erling Bonnesen (V). 

Spørgsmål nr. 1053 

”Hvad kan ministeren oplyse om sine overvejelser til initiativer på ulveområdet, efter at 

vildtforvaltningsrådet har behandlet sagen, jf. artiklen ”Ny plan for ulven slår fast: Fåreavlere 

er blevet latterliggjort” fra Landbrugsavisen den 15. marts 2021?” 

Svar 

Jeg så helst, at ulven ikke var kommet til Danmark, fordi Danmark er så lille et land. Jeg kan godt 

forstå bekymringerne lokalt, og derfor har regeringen allerede sat ind med hjælp på forskellige måder 

til de husdyrholdere, som oplever ulveangreb på deres husdyr. 

 

Nu er Vildtforvaltningsrådet kommet med en række forslag til, hvordan en revideret forvaltningsplan 

for ulv i Danmark kan se ud. Grundlæggende kan jeg sige, at jeg er enig med hovedbudskabet fra 

Vildtforvaltningsrådet om, at vi løbende skal tilpasse den måde, vi forvalter ulven på i Danmark. Jeg 

vil nu se nærmere på forslagene. 
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